
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 26. april 2022, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud:  

 
 
Dagsorden:  

 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 22.02.22 HM/CM 
 
 
 
 

 
 
 

2. Fokusområder og kvalitetssamtale   HM/CM 
 
Information og drøftelse. Se bilag 1, 2 & 3.  
 
 
 
 

 
 
 

3. Evaluering af forældrestormøde          HM/CM 
 
På Hald Ege Skole er vi optaget af at sikre de bedste rammer for alle børns udvikling – både 
fagligt og socialt. Vi oplever, særligt i udskolingen, at mobiltelefoner fylder mere og mere i hver-
dagen og optager en del plads fremfor læring, fordybelse og udvikling af relationer.  
 
Derfor ønsker skolebestyrelsen kommentarer til følgende forslag: 
 

- At eleverne i 4. – 9. klasse hver morgen afleverer deres mobiltelefoner i et ”mobilhotel”, 
og først får telefonen tilbage ved skoledagens afslutning. 

- At eleverne fra 0. – 3. klasse fortsat har mobiltelefonen liggende i tasken. 
- Forslaget skal evt. træde o kraft det kommende skoleår.  

 
Se bilag 4 for forældrenes kommentarer.  
 
Hvad er næste skridt?  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 



 

4. Evaluering af valgmøde          HM/CM 
 
Ny skolebestyrelse for perioden 1. august 2022 – 1. august 2026. 
 
Følgende forældre indtræder i skolebestyrelsen 1. august 2022:  

1. Sidsel Autrup – barn på 4. årgang  

2. Heidi Mølgaard – børn på 4. & 6. årgang 

3. Anne Mønsted Krog – børn på 0. & 3. årgang  

4. Dea Højlund Damsgaard – børn på 1., 4. & 7. årgang  

5. Gry Revall Klærke – børn på 4. & 8. årgang 

6. Lotte Højris – børn på 2. & 5. årgang  

7. Jesper Blenstrup – børn på 5. & 7. årgang   

Følgende forældre er stedfortrædere til skolebestyrelsen fra 1. august 2022: 
1. Per Jepsen – børn på 4., 6. & 7. årgang 

2. Sabrina Agerskov – barn på kommende 0. årgang 

3. Morten Dyrlund Damgaard – barn på 1. årgang  

Tak for god opbakning og interesse for skolebestyrelsesarbejdet. Tillykke til de valgte og tillykke 
til skolen med den nye skolebestyrelse.  
 
 
 
 

 
 
 

5. Fremtidens folkeskole i Viborg HM/CM 
 
Er der noget nyt?  
 
 
 
 

 
 
 

6. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 
 
 
 

 
 
 

7. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Drøftelse af sammenhængsmodellen, opfølgning på høringssvar vedr. 
det kommunale budget – herunder hvorfor Hald Ege Skole er forsvundet ud af overslagsårene 
for renovering.  
 
 
 
 

 
 
 



8. Meddelelser 
 
 
 
 

 
 
 
9. Evt. 
 
 
 

 


